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Vážená rado mčsta,

obracím se na Vás se žádostí o okamžité pozastavení kácení stromů v rámci investiční akce revitalizace
parku u Roškotova divadla. Po včerejší návštěvě zmíněné lokality jsem byl nemile překvapen počtem
označených stromů, které jsou určeny k pokácení. Od prvopočátku jsou (nejen) pro mě zásahy do zeleně
prioritou v celé revitalizaci. Proto jsem si již v roce 2021 vyžádal dokumentaci - ,,Kácení dřevin situace
SO 09" Která se touto problematikou zabývá. Vedoucím odboru jsem byl ubezpečen, Ze se v tomto směru
bude postupovat velice citlivě a svým způsobem jsem se (až na pár výjimek - náhrada ovocného sadu) s
dokumentací i ztotožnil. Navíc mně bylo slíbeno, že se bude moje připomínka ještě zvažovat. Nechápll
tedy, proč se uvedený plán provádějící firmou nerealizuje a dochází k výraznému navýšení stromů
určených k pokácení.

Vzhledem k výše uvedenému Vás za sdružení nezávislých kandidátů Ústecké fórum žádám o okamžité
pozastavení kácení. Dále Vás žádám o vyjádřeni, kdo a kdy původní dokumentaci změnil, proč
zastupitelé o této nejzákladnější změně v rámci revitalizace nebyli inforinováni, případně proč tuto
informaci neobdrželi ani členové komise architektky města.

Celé naše sdružení je velice znepokojeno tímto postupem u tak prioritní investiční akce našeho města.
Doufáme, že v radě města jsou i lidé, kterým uvedená situace není lhostejná a že podniknou kroky k její
nápravě.

Za okamžité pozastavení kácení předem děkujeme.

Mgr. jiří Holubář - zastupitel za Uf

P.S. Přílohou jsou materiály týkající se dané problematiky zaslané vedoucím ŽP.


